物聯網智能科技

SMART UNICOR IOT TECHNOLOGY

藍牙智能鎖匙 BLUETOOTH SMART PASS

當已註冊及已開啟藍牙功能的智能手 機接近大門時,門鎖會自動解鎖;或 靠近大門時開啟手機應用程式即可解 鎖。

The door lock opens automatically / by simply running the App when you approach the door lock with a registered and Bluetooth enabled smartphone.

一次性 / 短期訪客鎖匙 ONE-TIME / SHORT PERIOD GUEST KEY

用戶可為因應訪客到訪的期間,創建 一次性/短期訪客鎖匙。

A guest key could be generated for single use / usage in a specified period which is safe and convenient for visitors.





門鎖可以透過手機應用程式遠端上鎖/ 解鎖。

You can lock / unlock the door lock remotely by the smart phone app.

實時推送通知 REAL-TIME PUSH NOTIFICATION

透過實時推送通知,查看家人/訪客的進出情況。

You can check the entry and exit of family members / visitor through the real-time push alarm.





品牌介紹

WELCOME TO UNICOR HITECH

優尼克是韓國一家專門生產智能門鎖的公司。

自 1970 年成立以來,憑藉生產不同鎖具至物聯網電子門鎖,持續研發和整合 創新技術,品牌於 2006 年成為韓國智能門鎖行業第一家獲得 KS 韓國標準認 證的企業,也是最受信賴歷史最悠久的韓國本土企業。

Unicor Hightech is a leading company specializing in smart door locks in Korea. Since 1970, the company continuously invested in R&D and integration of innovative technology with solid background and knowledge. It was the first company of Korean smart door lock industry to obtain the KS national standard certification in 2006 and it is a native Korean company with the longest history of trust.

香港及澳門獨家總代理 EXCLUSIVE DISTRIBUTOR FOR HONG KONG & MACAU



HOME S@LUTION EXPERT

(852) 2765 9667

Logos and product images are registered trademarks and properties of Unicor Hightech Co., Ltd. Any use without prior written consent is prohibited. Copyright © 2024 all rights reserved.

UNICOR 優尼克



WE MAKE SAFETY

物聯網電子門鎖 IoT Smart Door Lock **PM8600FW**

開門方式

UNLOCK THE DOOR





遠端 Wi-Fi 解鎖 REMOTE Wi-Fi UNLOCK



高強度防盜 多功能守護

HIGH SECURITY MORE CAPABILITIES

虚位密碼 MASKING CODE



先輸入任意數字,再輸入真正用戶密 碼,以防密碼被窺竊或複製。

Enter trick numbers to prevent password exposure.

雙重安全保安模式 DUAL SECURITY MODE



先輸入用戶密碼,再按3個隨機驗證碼。 Enter password and any three numbers through authentication.

雙重認證 DOUBLE VERIFICATION MODE



雙重解鎖開門先輸入用戶密碼,再拍 RF 鎖匙或指紋辨認。

Open door with 2 selected authentication methods.



入侵警報 INTRUSION ALARM



當門鎖被強行打開,即時發出警報聲 響達 3 分鐘。

Makes alarm sound for 3 minutes when the door is forcibly opened.

3D 密碼 3D PASSWORD



透過輸入時間來識別密碼,以防密 碼被窺竊或複製。

Recognize entering time to prevent password exposure.

30 秒安全鎖定 30S' LOCKING



如錯誤解鎖 5 次,門鎖會即時暫停操作 30 秒。

If an unregistered entry for 5 times, an alarm sounds and the door lock stops for 30 seconds.

高溫警報 HIGH TEMPERATURE WARNING



當探測 70°C 高溫,門鎖會自動解鎖 及發出聲響。

Automatically release the lock with automatic alarm when detecting 70°C temperature.

雙向推拉式把手 2 WAY HANDLE



把手可以一推一拉雙向使用。 Available in both a push-pull or pull-push.

物聯網電子門鎖

IoT SMART DOOR LOCK PM8600FW



產品規格 SPECIFICATION

型號 Model	UNC-PM8600FWSKBS
尺寸 寬×高×深	門外 Outer body: 85 x 342 x 65 mm
Size W x H x D	門內 Inner body :86×352×68 mm
重量 Weight	2.4 kg (包括門內和門外門鎖 including both inner and outer bodies)
門厚 Door Thickness	40 - 67 mm (1-9/16" to 2-5/8")
鎖中尺寸 Backset	70 mm
電源 Power	DC 6V AA (LR6) 鹼性電池 Alkaline batteries x 4 pcs
機械鎖匙 Mechanical Keys	2 pcs

圖片和規格僅供參考,PLC 集團或其合作夥伴/供應商可隨時更改,恕不另行通知。 Visuals and specifications of the product in the catalogue are for reference only and are subjected to change at anytime without prior notice by The PLC Group or its associated partners / suppliers.